
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-11-16, § 10 

 
 Tid: 16 november 2006 kl 15.00 – 15.20  
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 1 december 2006 
  

 
 
Mikael Söderlund   Leif Rönngren 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande 
Leif Rönngren (s), vice ordförande 
Helena Bonnier (m) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Gabriel Marawgeh (kd) 
Johanna Nilsson (s), §§ 1-8 och 10-34 
Åsa Romson (mp) 
Kajsa Stenfelt (v) 
Anna Wersäll (m), §§ 1-32 och 34 

 
Ersättare 

 Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande § 9 
Gunnar Sandell (s), tjänstgörande 
Ewa Schenström (m), tjänstgörande § 33 
Ann-Marie Strömberg (-) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
Jan Tigerström (m), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Anita Forsberg, Lars Fränne, Bengt 
Hjelm, Gunnar Jensen, Petra Nieto och Göran Widegren samt borgarrådssekreterarna 
från roteln Ylva Lageson och Magnus Thulin. 

 
  

 
 
 
§ 10 



  

Markanvisning för bostäder inom tomträttsfastigheten Gångaren 11 på 
Kungsholmen till Skanska 
Dnr M2006-513-01801 
 
Markkontoret hade den 30 oktober 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 

 
1 Marknämnden anvisar mark för bostäder inom fastigheten Gångaren 11 till 
 Skanska och ger kontoret i uppdrag att träffa avtal enligt förslag i utlåtandet. 
2 Nämnden ger kontoret i uppdrag att träffa markanvisningsavtal. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 

Särskilt uttalande 
 
Ordföranden Mikael Söderlund (m), ledamöterna Helena Bonnier (m), Berthold 
Gustavsson (m), Anna Wersäll (m), Ulf Fridebäck (fp) och Gabriel Marawgeh (kd) 
samt tjänstgörande ersättaren Jan Tigerström (m) enligt bilaga C. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
    Tillhör § 10, bilaga C 
      
    Marknämnden 2006-11-16 
 
    Tillhör ärende nr 10 
 
    Markanvisning för bostäder inom 
    tomträttsfastigheten Gångaren 11 
 
  Mikael Söderlund (m) 
    Ulf Fridebäck (fp) 
    Gabriel Marawgeh (kd) 
 
 
 
Särskilt uttalande  
 
I det aktuella ärendet har hanteringen gått så långt att det inte gagnar parterna att stoppa 
processen för att omförhandla avtalet. Dock skall framtida markanvisningsavtal 
genomföras med försäljning av mark före tomträttsavtal om inte särskilda skäl 
föreligger. I framtida markanvisningar skall också parkeringstalet i boendeområdet 
alltid utgå från 1,0. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


